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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Kovács László György alelnök, Bakonyi Klára Zita bizottság tag, 
Kóródy Péter bizottsági tag, Marschall Máté bizottsági tag, Zsömbölyi Ábel Zsombor bizottsági tag

További jelenlévők: dr. Németh Mónika aljegyző, Légárné Gulyás Rita irodavezető, Korona Beáta 
testületi ügyintéző

Az ülés helyszíne:

Az ülés kezdete:

Az ülés vége: 

jegyzőkönyvvezető:

Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme (Budapest, Kapisztrán tér 1.) 

17:14 óra 

17:10 óra 

Lipták Noémi

Kovács László György, alelnök: köszöntötte a megjelenteket. Elmondta, hogy Varga Dániel elnök úr 
távolléte miatt alelnökként vezeti le a mai ülést.
Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a bizottság öt fővel határozatképes. Az ülés 
jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Marschall Máté bizottsági tagot.
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága
13/2021. (VII. 5.) VKB határozata
a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésének napirendjéről 

Nyilvános ülésen:

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága a 2021. július 5-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

1. Párakapuk beszerzése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

2. Egyebek

1. Párakapuk beszerzése
Előterjesztő: Varga Dániel elnök

Kovács László György, alelnök: a korábbi ülésen hozott döntés alapján elkészült a javaslat. Most 
helyszínekről és darabszémról kell dönteniük.
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Kóródy Péter, bizottsági tag: az előterjesztésben az szerepel, hogy a Horváth Kert is alkalmas lenne, 
de egyeztetni kell a bérlővel. Javasolta, hogy szerepeltessék a döntésben, hogy az önkormányzat 
tegyen kísérletet erre.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: felvették a kapcsolatot a bérlőéi, aki nem zárkózott el előle, de a 
helyszíni egyeztetést végül lemondta, mikor tárgyalni szerettek volna vele, de nem zárkózott el a 
lehetőségtől. Fenn lehet tartani, de nem garantálható, hogy megegyezés történik.

Kovács László György, alelnök: konkrétumként a Szentháromság téri pavilon szerepel az anyagban. 
Megkérdezte, hogy van-e ezenkívül valakinek javaslata - ismerve az új fejleményeket.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: nem támogatátták először önmagéban csak víznyomással működő 
kapukat, mert nem tartották annyira üzembiztosnak, de egy hete működik már a Mátyás-templom 
mellett a segítségükkel felállított, csak a víznyomás elvén működő kapu, és kiválóan működik, tehát 
tudjuk javasolni, hogy ilyeneket szerezzenek be. Egyébként ez egy költségtakarékos megoldás, és 
gyorsan beszerezhető. Más kapukat le kellene gyártatni, ami több hét. Ez most egy nagyon gyors 
megoldás.

Kovács László György, alelnök: feltehetően gyorsan kellene, hiszen most van meleg.
A határozati javaslatban is az szerepel, hogy ezt a fúvókás koracél párásító kerüljön elhelyezésre két 
helyszínen, a Batthyány téren és a Vérmezőn, és a Szentháromság téren további egy darab.

Légárné Gulyás Rita, irodavezető: mivel nem annyira drága, a javaslat az, hogy akár helyszínenként 
kettő is fel állítható. A beszerzési költsége 150.000 Ft körül van + ÁFA talppal együtt, tehát belefér a 
költségkeretbe, hogy helyszínenként akár 2 db is legyen. A Mátyás-templomnál is kettő lett felállítva, 
mert elég forgalmas a helyszín.

Kovács László György, alelnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő határozati javaslatot.

A bizottság 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 
14/2021. (VII. 5J VKB határozata
párakapuk beszerzéséről

Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottsága megismerte a Városüzemeltetési és Beruházási Iroda párakapu 
telepítési koncepcióját, az abban foglaltakkal egyetért az alábbiak szerint:

- Javasolja NCI Eco 5 fúvókás, íves, koracél csőből készült párásító telepítését 2 
helyszínen: a Batthyány téren, illetve a Vérmező területén (helyszínenként 1 vagy 2 
db).

- Javasolja a Szentháromság téri zöldfelületen található pavilonra párásító berendezés 
felszerelését.

- A telepítési munkák elvégzését a parkfenntartás keretében rendelje meg a 
végrehajtásért felelős.

Határidő: megrendelés azonnal, telepítés 2021. július 30.
Felelős: polgármester
Végrehajtásért felelős: Városüzemeltetési és Beruházási Iroda
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További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést bezárta.
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